
歌川広重 五十三次名所図会　十四　原　あし鷹山不二眺
望

大判 安政2年
(1855)7月

Utagawa Hiroshige Famous Sights of the Fifty-three Stations of the Tōkaidō Road:

No.14 Hara, View of Mt. Fuji and Mt. Ashitaka

歌川広重 東海道五拾三次之内　 原　朝之冨士 横大判 天保4年
(1833)頃

Utagawa Hiroshige Fifty-three Stations of the Tōkaidō Road: Hara, View of Mt. Fuji

in the Morning

歌川広重 冨士三十六景　駿河薩タ之海上 大判 安政5年
(1858)4月

Utagawa Hiroshige Thirty-six Views of Mt. Fuji: Sea off Satta in Suruga Province

溪斎英泉 江戸日本橋ヨリ冨士ヲ見ル図 横大判 天保2～7年
(1831～36)
頃

Keisai Eisen Mt. Fuji Viewed from Nihonbashi in Edo

溪斎英泉 江戸八景　日本橋の晴嵐 横大判 天保14～弘
化3年(1843
～46)頃

Keisai Eisen Eight Views of Edo: Clear Weather at Nihonbashi

歌川広重 冨士三十六景　下総小金原 大判 安政5年
(1858)4月

Utagawa Hiroshige Thirty-six Views of  Mt. Fuji: Koganehara in Shimousa Province

歌川広重 冨士三十六景  武蔵小金井 大判 安政5年
(1858)4月

Utagawa Hiroshige Thirty-six Views of  Mt. Fuji: Koganei in Musashi Province

歌川広重 名所江戸百景  目黒新冨士 大判 安政4年
(1857)4月

Utagawa Hiroshige One Hundred Famous Views of Edo: New Mt.Fuji in Meguro

歌川貞秀 三国第一山之図 大判3枚続 嘉永2年
(1849)頃

Utagawa Sadahide Mt. Fuji: Greatest Mountain in the Three Countries

葛飾北斎 雪月花  吉野 横大判 天保1～5年
(1830～34)
頃

Katsushika Hokusai Snow, the Moon and Flowers: Yoshino

歌川広重 名所江戸百景　隅田川水神の森真崎 大判 安政3年
(1856)8月

Utagawa Hiroshige One Hundred Famous Views of Edo: Suijin Shrine and

Massaki on the Sumida River

四代歌川国政 色競廓夜桜 大判3枚続 明治21年
(1888)

Utagawa Kunimasa IV Comparing Beautiful Courtesans under the Cerry Blossoms at

Night

落合芳幾・三代
歌川広重

隅田川花の賑ひ 大判3枚続 明治4年
(1871)2月

Ochiai Yoshiiku ・Utagawa Hiroshige III Cherry-Blossom Viewing at the Sumida River

歌川広重 名所江戸百景　吾妻橋金龍山遠望 大判 安政4年
(1857)8月

Utagawa Hiroshige One Hundred Famous Views of Edo: Distant View of Kinryū

zan Temple and Azuma-bashi Bridge

月岡芳年 月百姿　忍岡月  玉渕斎 大判 明治22年
(1889)

Tsukioka Yoshitoshi One Hundred Views of the Moon: Moon at Shinobugaoka -

Gyokuensai

溪斎英泉 美艶仙女香　はつ雪 大判 文政7年
(1824)頃

Keisai Eisen Biensenjo-kō: Season's First Snow

歌川国貞（三代
歌川豊国）

十二月ノ内  水無月 土用干 大判3枚続 安政元年
(1854)4月

Utagawa Kunisada (Utagawa Toyokuni  Ⅲ) Twelve Months: June, Airing Clothes

歌川国貞 今世斗計十二時　未の刻　日ノ八ツ時 大判 文政4年
(1821)頃

Utagawa Kunisada One Day of Contemporary Women: Hours of "the Sheep"

(around 2 p.m.)

豊原国周 見立昼夜廿四時之内  午後六時 大判 明治23年
(1890)10月

Toyohara Kunichika Twenty-four Hours of a Day: 6 p.m.

喜多川歌麿 化粧二美人 大判 寛政6～7年
(1794～95)
頃

Kitagawa Utamaro Two Beauties Wearing Makeup

溪斎英泉 浮世四拾八手  ひゐきをたのしみにみる手 大判 文政4～5年
(1821～22)
頃

Keisai Eisen Various Habits of Contemporary Women: Looking forward to

Her Favorite Kabiki Actor

小林清親 梅若神社 横大判 明治12～14
年(1879～
81)頃

Kobayashi Kiyochika Umewaka-jinja Shrine

歌川国貞 水無月　冨士帰夕立 大判3枚続 文化14年
(1817)頃

Utagawa Kunisada Sixth Month, June: Shower on the Return from the Visit to Fuji

Shrine

歌川広景 江戸名所道外尽　四十六　本郷御守殿前 大判 文久元年
(1861)8月

Utagawa Hirokage Comical Views of Famous Places in Edo: No. 46, In Front of

Goshuden Gate in Hongō

歌川広重 東海道五拾三次之内  四日市  三重川 横大判 天保4年
(1833)頃

Utagawa Hiroshige Fifty-three Stations of the Tōkaidō Road: Yokkaichi, Miegawa

River

歌川広景 江戸名所道化尽　七　新シ橋の大風 大判 安政6年
(1859)4月

Utagawa Hirokage Comical Views of Famous Places in Edo: No. 7 Strong Wind

on Atarashi-bashi Bridge

鈴木春信 突風 柱絵 明和4～6年
(1767～69)
頃

Suzuki Harunobu Sudden Wind

歌川広重 木曽路之山川 大判3枚続 安政4年
(1857)8月

Utagawa Hiroshige Mountains and Rives in Kiso District

歌川国貞（三代
豊国）・歌川広
重

東源氏雪乃庭 大判3枚続 安政元年
(1854)12月

Utagawa Kunisada (Toyokuni III)　・Utagawa

Hiroshige

Azuma Genji: Snowy Garden

鈴木春信 雪中鷺 中判 明和4～6年
(1767～69)
頃

Suzuki Harunobu White Herons in the Snow

歌川広重 名所江戸百景  永代橋佃しま 大判 安政4年
(1857)2月

Utagawa Hiroshige One Hundred Famous Views of Edo: Tsukudajima from Eitai-

bashi Bridge

歌川国貞 月の陰忍逢ふ夜　月見 大判 天保4年
(1833)頃

Utagawa Kunisada Secret Rendezvous in the Night: Beautiful Woman Looking at

the Moon

歌川広重 信州　更科田毎の月 大判3枚続 嘉永6年
(1853)5月

Utagawa Hiroshige Moon Reflected in the Rice Fields at Sarashina in Shinano

Province

歌川国貞（三代
歌川豊国）

今様三十二相  すずしさう 大判 安政6年
(1859)2月

Utagawa Kunisada (Utagawa Toyokuni  Ⅲ) Thirty-two Contemporary Appearances: Looking Cool

歌川国貞 五節句ノ内  皐月 大判3枚続 天保4年
(1833)頃

Utagawa Kunisada Five Seasonal Festivals: Festival of the Fifth of May (Iris

Festival)



落合芳幾 時世粧年中行事之内  競細腰雪柳風呂 大判3枚続 明治元年
(1868)9月

Utagawa Yoshiiku Contemoporary Annual Events: Public Bath

歌川広重 箱根七湯図会　宮の下 横大判 嘉永5年
(1852)12月

Utagawa Hiroshige Seven Hot Springs of Hakone: Miyanoshita

北尾政美 浮繪東都中洲夕凉之景 間判 安永9年～寛
政6年

Kitao Masayoshi Perspective Picture: Cooling off at Nakazu in Edo

英斎泉寿 新板　浮絵江戸両国橋納凉之図 横大判 文政年間
(1818～30)
頃

Eisai Senju Newly Published Perspective Picture: Cooling off at Ryōgoku-

bashi Bridge in Edo

歌川広重 江戸名所之内  両国花火 横大判 天保5～8年
(1834～37)
頃

Utagawa Hiroshige Famous Places of Edo: Fireworks at Ryōgoku

歌川国貞（三代
歌川豊国）

十二月之内　 師走　餅つき 大判3枚続 安政元年
(1854)6月

Utagawa Kunisada (Utagawa Toyokuni  Ⅲ) Twelve Months: December, Pounding Steamed Rice into Cake

歌川国貞（三代
歌川豊国）

見立源氏はな乃宴 大判3枚続 安政2年
(1855)12月

Utagawa Kunisada (Utagawa Toyokuni Ⅲ) Cherry-blossom Viewing Party

歌川広重 東都名所高輪廿六夜待遊興之図 大判3枚続 天保9～13年
(1838～42)
頃

Utagawa Hiroshige Famous Places in Edo: Amusements While Waiting for the

Moon on the Twenty-sixth Night in Takanawa

歌川国貞（三代
歌川豊国）

當穐八幡祭 大判3枚続 嘉永6年
(1853)9月

Utagawa Kunisada (Utagawa Toyokuni Ⅲ) Kabuki Play “Dekiaki Yawata Matsuri"

歌川国芳 木曽街道六十九次之内　守山　達磨大師 大判 嘉永5年
(1852)7月

Utagawa Kuniyoshi Sixty-nine Stations of the Kisokaidō Road: Moriyama, Monk

Dharma

月岡芳年 風俗三十二相  むまさう   嘉永年間女郎之風俗 大判 明治21年
(1888)3月

Tsukioka Yoshitoshi Thirty-two Aspects of Women: Looking Tasty,  the Appearance

of a Prostitute during the Kaei Era

歌川国貞（三代
歌川豊国）

二 四好今様美人  甘い物好 大判 文久3年
(1863)12月

Utagawa Kunisada (Utagawa Toyokuni Ⅲ) Twenty-four Favorite Things of Contemporary Beauties: Lover

of Sweets

歌川広重 名所江戸百景  増上寺塔赤羽根 大判 安政4年
(1857)正月

Utagawa Hiroshige One Hundred Famous Views of Edo: Pagoda of Zōjō-ji Temple

and Akabane

歌川豊春 浮絵　金龍山開帳之図 横大判 明和5年
(1768)頃

Utagawa Toyoharu Perspective Picture: Festival at Sensō-ji Temple

歌川広重 江戸名所  亀戸天満宮境内 横大判 嘉永6年
(1853)11月

Utagawa Hiroshige Famous Places in Edo: Kameido Tenjin Shrine

歌川豊国 新板浮絵　芝神明宮之図 横大判 寛政3～5年
(1791～93)
頃

Utagawa Toyokuni Newly Published Perspective Picture: Shiba-shinmei Shrine

歌川広重 上野不忍の池 団扇絵 嘉永2～5年
(1849～52)
頃

Utagawa Hiroshige Shinobazu Pond in Ueno

北尾重政 浮絵　安芸国佐伯郡厳島図 横大判 安永～天明
年間(1772～
89)頃

Kitao Shigemasa Perspective Picture: Landscape of Itsukushima in Aki Province

歌川広重 江戸高名会亭尽　 浅草雷門前　亀屋 横大判 天保7～8年
(1836～37)
頃

Utagawa Hiroshige Famous Restaurants in Edo: Kame-ya in front of the Kaminari-

mon Gate in Asakusa

溪斎英泉 木曾街道鵜沼ノ駅従犬山遠望 横大判 天保6年
(1835)

Keisai Eisen Kisokaidō Road: Distant View of the Unuma Station from

Inuyama Castle

歌川国貞 柏戸・白山 大判 天保14～15
年(1843～
44)頃

Utagawa Kunisada Kashiwado and Shirayama

歌川芳員 勧進大角力取組図 大判3枚続 安政5年
(1858)11月

Utagawa Yoshikazu Sumō Match

歌川国貞（三代
歌川豊国）

生月鯨太左エ門 大判 天保15年
(1844)

Utagawa Kunisada　（Utagawa Toyokuni Ⅲ） Ikezuki Geitazaemon

歌川国貞 不知火諾右エ門　横綱土俵入之図 大判3枚続 天保13～14
年(1842～
43)頃

Utagawa Kunisada Ceremony of Entering the Ring of the 8th Yokozuna, Shiranui

Dakuemon

歌川国郷 両国大相撲繁栄之図 大判3枚続 嘉永6年
(1853)10月

Utagawa Kunisato View of Ryōgoku Sumō Prosperity

歌川国郷 江戸両国回向院大相撲之図 大判3枚続 安政3年
(1856)3月

Utagawa Kunisato Various Scenes of Sumō Wrestling

月岡芳年 月百姿　信仰の三日月  幸盛 大判 明治19年
(1886)2月

Tsukioka Yoshitoshi One Hundred Views of the Moon: Faith in a Crescent Moon –

Yukimori

歌川芳艶 義士夜討ノ図 大判3枚続 安政4年
(1857)9月

Utagawa Yoshitsuya Night Attack of the 47 Loyal Retainers

歌川芳艶 義士夜討ノ図 大判3枚続 安政4年
(1857)9月

Utagawa Yoshitsuya Night Attack of the 47 Loyal Retainers

歌川貞秀 武田勇士揃 大判3枚続 嘉永6年
(1853)11月

Utagawa Sadahide Warriors of Takeda  Troops

歌川貞秀 武田勇士揃 大判3枚続 嘉永6年
(1853)11月

Utagawa Sadahide Warriors of Takeda  Troops

歌川国政 亥の顔見世 大判 享和2年
(1802)頃

Utagawa Kunimasa Kabuki Actors of the all-star program

歌川豊国 中村座劇場図 大判3枚続 寛政10年
(1798)11月

Utagawa Toyokuni Inside of the Nakamura-za Theater

歌川国貞（三代
歌川豊国）

見立隅田川夕凉 大判3枚続 文久元年
(1861)4月

Utagawa Kunisada　（Utagawa Toyokuni Ⅲ） Cooling off at the Sumida  River


